
La CUP preguntar� al ple de Banyoles per la desaparici� del

festival de cinema social

BANYOLES | DDG

El grup municipal de la CUP demanar� explicacions a l'equip de govern, en el proper ple, sobre la f i del festival de

cinema social de Banyoles, FemCurt, que es va acabar dissabte de la setmana passada amb la projecci� de les

pelál�cules premiades i �xit de p�blic -segons ha apuntat la Candidatura.

La por taveu de la CUP -amb dos representants a l'Ajuntament de Banyoles-, Sandra Pazos, ha lamentat que

"perdem un festival necessari" i ha assenyalat que "la gent que hi ha treballat durant aquests anys ha fet una

feina impecable". Pazos ha remarcat que, tot i que el teixit associatiu "ha de ser independent, ha de comptar

amb el supor t de l'Ajuntament". En aquest sentit, la representant de la CUP banyolina ha anunciat que la

Candidatura dirigir� una pregunta al ple municipal per saber l'actuaci� de l'Ajuntament envers el FemCurt. Pazos

ha destacat "el gran valor afegit" del FemCurt per comptar amb la par ticipaci� d'usuaris de la Fundaci� Estany, la

fundaci� Mas Casadevall i el COIET, a m�s d'actors i actrius de companyies locals.
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